



**選舉第十四屆家長教師會家長執行委員事宜**

敬啟者：

新學年開始，本校即將舉行 2024-2026 年度第十四屆家長教師會家長執行委員選舉並謹定於本年十月十九日(星期六)舉行周年大會及執行委員就職典禮。

本會現先徵求各家長提名適當人選或自我提名，待本會集齊各候選者名單後，列出各候選者簡介，由全體家長及老師選出 2024-2026 年度家長執行委員會，希望各位家長踴躍參與，支持家長教師會。

家長填妥提名表格後，請著子女於九月二十日(星期五)或之前交回班主任。如不提名，亦請交回回條。

此致  
各家長

第十三屆家長教師會主席

劉玉蓮

二零二四年九月十三日

\*請家長登入本會網址 (<http://www.ckkn.edu.hk/en/pta/rule.htm>) 瀏覽會章



回 條

文理書院 (九龍) 家長教師會  
2024-2026 年度家長執行委員提名表格 (甲)

本人提名 \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ 班 \_\_\_\_\_ 學生之家長)  
為家長教師會 2024-2026 年度之家長執行委員候選人。

文理書院 (九龍) 家長教師會  
2024-2026 年度家長執行委員自我提名表格 (乙)

本人 \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ 班 \_\_\_\_\_ 學生之家長)  
願意為家長教師會 2024-2026 年度之家長執行委員候選人。

家長簽署： \_\_\_\_\_

家長姓名： \_\_\_\_\_

電 話： \_\_\_\_\_

(歡迎填寫，以便聯絡)

二零二四年九月 \_\_\_\_\_ 日

學生姓名： \_\_\_\_\_ 班別： \_\_\_\_\_ 學號： \_\_\_\_\_



**COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) PARENTS AND TEACHERS ASSOCIATION**

**文理書院 (九龍) 家長教師會**

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.  
TELS: 2323 1741, 2323 1742    HOTLINE: 8209 3922    FAX: 2325 5465

13<sup>th</sup> September 2024

**Election of Committee Member of the 14<sup>th</sup> Parent-Teacher Association**

Dear Parents,

As the new school year commences, we will conduct the election of committee member of the 14<sup>th</sup> Parent Teacher Association for 2024 – 2026. The Annual Meeting and Committee Members Inauguration Ceremony will be held on 19 October (Saturday) this year.

You are cordially invited to nominate candidate(s) or yourself for the committee member(s). We will then collect information from all the candidates and prepare a list of candidates with their profiles for the election by all the teachers and parents.

Please complete the nomination form below and return it to the class-teacher on or before 20 September (Friday) via your child. If you do not intend to nominate anyone at this moment, please also return the form with your signature for our record.

Yours sincerely,

Chairperson of the 13th Parent-Teacher Association

Lau Yuk Lin

- For details of the Constitution of the Parent-Teacher Association, please visit our website

<http://www.cckln.edu.hk/en/pta/rule.htm>



----- ✂ ----- ✂ -----

Reply Slip

PTA of Cognitio College (Kowloon)  
Nomination Form for Committee Member for 2024-2026 (Form A)

I nominate \_\_\_\_\_ (parent of \_\_\_\_\_ (student) of Class \_\_\_\_\_) as a candidate for the Committee Member of the Parent-Teacher Association for the year 2024-2026.

PTA of Cognitio College (Kowloon)  
Self-nomination Form for Committee Member for 2024-2026 (Form B)

I \_\_\_\_\_ (parent of \_\_\_\_\_ (student) of Class \_\_\_\_\_) nominate myself as a candidate for the Committee Member of the Parent-Teacher Association for the year 2024-2026.

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Parent's name: \_\_\_\_\_

Contact Number: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Student Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ ( )